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Styrets sammensetning

Styreleder: Ronny Fjelde

Nestleder: Roald Kåre Stenvik

Styremedlem: Roar Idsøe

Tom Idland

Snorre Vandbakk Fjelde

Styrets arbeid

Styremøter

Det ble avholdt 1 styremøte hvor agendaen var å lage saksliste til årsmøtet.

Aktivitet
Som i fjor har klubben hatt høy aktivitet med droneflyging. Første månedene av 2023 kjørte vi i gang

Ryfylke Innendørs Dronecup 2023 i Jørpeland Flerbrukshall.

Etter sommerferien fikk vi tildelt treningstid i Superparken på Tau. Her har ikke ungdommer deltatt

så mye, men vi har en stabil gjeng som kommer fra Stavanger og Sandnes. Denne gjengen består

stort sett av voksne og en ungdom.

Det har vært noe flyaktivitet på flystripen på Kvam, men det er absolutt plass til mye mer aktivitet. Vi

skulle gjerne sett at flere hadde benyttet seg av flystripen. Vi kan alltids håpe at aktiviteten tar seg

opp i 2024.

Robotklipperen har fungert bra hele sesongen, med unntak av 2 fastkjøringer, og det er en fryd å

komme opp til nyklippet stripe uansett hvilken dag det er.

Ellers er det vanskelig å vite hvor mye aktivitet det har vært blant medlemmene i og med at vi har

medlemmer spredt over hele landet. Det er lite kontakt styret har med medlemmene utenfor

Ryfylke.

Medlemstall
Medlemstallene har steget litt siden 2022. Vi har totalt 68 medlemmer i 2023 som er en stigning på

11 medlemmer siden 2022. Vi ser nok dessverre at medlemstallet er noe fallende inn i 2024.

Klubben har tilknyttet seg medlemmer fra hele landet. Mange av medlemmene bruker klubben vår til

å få forsikringer. Dette skyldes nok at vi har lav medlemskontingent i forhold til andre

modellflyklubber.
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0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 26 år og

eldre

Totalt

Kvinner 1 1

Menn 0 3 2 62 67

Totalt 68

Årsregnskap

Inngående saldo var pr. 1.1.23 kr. 19 870. Utgående saldo pr. 31.12.23 var kr. 32 656.

Klubben fikk et overskudd på kr. 12 786,-.

Se egen regnskapsrapport for mer utfyllende opplysninger.

Klubben har investert i en del utstyr til droneracing som blant annet videomottaker, porter,

led-belysning, reservedeler etc. I tillegg hadde vi service på robotklipperen.

Inntektene har fordelt seg over medlemskontingent, tilskudd fra det offentlige og grasrotandelen.

Vennlig hilsen

Styret
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